

Title (en)

Open basin forming a liquid reservoir, particularly a swimming pool of the above ground type

Title (de)

Offenes Flüssigkeitsbecken, insbesondere oberirdisches Schwimmbecken

Title (fr)

Bassin ouvert formant réservoir de liquide, notamment piscine, de type hors-sol

Publication

EP 0909861 A1 19990421 (FR)

Application

EP 98402546 A 19981014

Priority

- FR 9712970 A 19971016
- US 1415698 A 19980127

Abstract (en)

The pool, made with a supple wall (2) and an inflatable ring (3) round its open edge, has the upper portion (5) of the wall inclined relative to the remainder so that it forms a truncated cone acting as a support for the inflatable ring when the latter is subjected to a downward force. The upper portion (5) of the side wall is made from a curved strip of supple material, and it is inclined at under 70 degrees and preferably 10 - 30 degrees to the horizontal.

Abstract (fr)

Bassin ouvert formant réservoir de liquide, notamment piscine, du type hors-sol à paroi souple (2) avec un boudin gonflable (3) constituant une ceinture flottante qui définit l'ouverture dudit bassin (1), caractérisé en ce que, en position d'utilisation dudit bassin (1), la zone périphérique supérieure (5) de la paroi souple (2) jouxtant le susdit boudin (3) est inclinée, par rapport à la partie restante sous-jacente de la paroi, en direction de l'intérieur du bassin (1), ce grâce à quoi la susdite zone périphérique supérieure (5) forme un rebord rentrant tronconique sous-jacent au boudin (3) et propre à soutenir le boudin (3) lorsque celui-ci est soumis à un effort dirigé vers le bas. <IMAGE>

IPC 1-7

E04H 4/00

IPC 8 full level

E04H 4/00 (2006.01); **E04H 4/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

E04H 4/0025 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [XY] US 2719982 A 19551011 - HASSELQUIST VICTOR H
- [YA] US 2714726 A 19550809 - HASSELQUIST VICTOR H
- [A] EP 0768441 A1 19970416 - ADAMOLI RESINE SINT [IT]
- [A] DE 1221425 B 19660721 - BETEILIGUNGS & PATENTVERW GMBH
- [A] FR 1454105 A 19660722

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0909861 A1 19990421; FR 2769937 A1 19990423; FR 2769937 B1 20000107; US 5930849 A 19990803

DOCDB simple family (application)

EP 98402546 A 19981014; FR 9712970 A 19971016; US 1415698 A 19980127